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PROTOKÓŁ nr 8/15 

 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miejskiej w Wieluniu 

odbytego w dniu 11 sierpnia 2015 r., w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu  

pod przewodnictwem Pana Sławomira Kaftana 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Pan Zdzisław Czerniak  

2. Pan Franciszek Dydyna  

3. Pan Sławomir Kaftan – przewodniczący 

4. Pan Czesław Korpal- zastępca 

5. Pan Mieczysław Majcher 

6. Pan Piotr Radowski 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Pani Maria Zarębska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa  

2. Pani Danuta Kondracka – Skarbnik Miasta 

 

Lista obecności członków komisji oraz obecnych gości stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów nr 6/15 i 7/15 z poprzednich posiedzeń komisji.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2015 rok. 

5. Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/47/15 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2015-2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wieluńskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego na drodze 

powiatowej. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości 

w drodze przetargu oraz udzielania bonifikaty od ceny sprzedaży. 

10. Sprawy różne, korespondencja. 

11. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan dokonał otwarcia posiedzenia witając serdecznie 

wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził prawomocność obrad (na stan 7 członków, 

obecnych 7). 

Punkt 2  

Prezentacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan poinformował, że każdy z radnych porządek obrad 

otrzymał. Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad.  

 

Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołów nr 6/15 i 7/15 z poprzednich posiedzeń komisji. 
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Uwag do protokołu 6/15 nie stwierdzono. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) przyjęła 

protokół nr 6/15. 

 

Uwag do protokołu 7/15 nie stwierdzono. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 6 głosach „za”) przyjęła 

protokół nr 7/15. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2015 rok 

(zał. nr 2).  

 

Radna Janina Zapłotna zapytała, dlaczego zmniejsza się kwotę o 200 000 zł na ul. Okólnej                         

i czy wynika to tylko z przetargu? 

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka odpowiedziała, że tak. Powiedziała, że aby 

przeprowadzić przetarg, należy zabezpieczyć kwoty do wartości kosztorysowej.  

 

Radna Janina Zapłotna zapytała, dlaczego została zwiększona kwota na budowę ul. Rolnej?  

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka powiedziała, że przekaże pytanie do Wydziału 

Inwestycji i Rozwoju.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja większością głosów (przy 6 głosach „za”                  

i 1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Opinia komisji nr 51/8/15 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/47/15 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieluń na lata 2015-2022 (zał. nr 4). 

 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 52/8/15 stanowi 

zał. nr 5 do protokołu.  

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wieluńskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego na drodze powiatowej 

(zał. nr 6).  

 

Uwag nie stwierdzono. 
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Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 53/8/15 stanowi 

zał. nr 7 do protokołu.  

Punkt 7  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (zał. nr 8).  

 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 54/8/15 stanowi 

zał. nr 9 do protokołu.  

Punkt 8 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy (zał. nr 10). 

 

Radna Janina Zapłotna uważała, że 15 lat dzierżawy to bardzo długi okres. Zapytała, jaka 

będzie z tego tytułu końcowa kwota? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska powiedziała, 

że okres 15 lat dzierżawy nie jest długim okresem ponieważ należy mieć na uwadze, że 

najpierw trzeba wybudować schronisko, a następnie nim zarządzać. Odpowiedziała, że 

miesięcznie za dzierżawę będzie płacona kwota w wysokości 100 zł, co w skali roku wraz                    

z podatkiem VAT przyniesie kwotę ok. 1400 zł.  

 

Radny Zdzisław Czerniak zapytał, czy będą stosowane te same opłaty dla psów z terenu 

naszej gminy? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 

odpowiedziała, że schronisko jest budowane po to, aby gmina osiągała korzyści, a nie straty.  

 

Radna Janina Zapłotna zapytała, czy została podpisana umowa? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 

odpowiedziała, że nie. Dodała, że jest sporządzony projekt umowy.  

 

Radna Janina Zapłotna zapytała, czy w projekcie zapisano, że będzie stosowana bonifikata 

dla gminy? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 

odpowiedziała, że nie. Wytłumaczyła, że to jest umowa dzierżawy. Dodała, że sprawami 

schroniska zajmuje się Wydział Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, który będzie 

sporządzał umowę na prowadzenie schroniska.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 
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Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja negatywnie (przy 1 głosie „za”, 3 głosach 

„przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”) zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Opinia komisji nr 55/8/15 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Punkt 9 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości                  

w drodze przetargu oraz udzielania bonifikaty od ceny sprzedaży (zał. nr 12).  

 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja nie wydała opinii (przy 3 głosach „za”,                  

3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”) do  projektu uchwały w ww. sprawie. 

Opinia komisji nr 56/8/15 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Punkt 10 

Sprawy różne, korespondencja. 

 

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 11 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:      

   

Agnieszka Badera 

                                                                                                             Przewodniczący komisji 

 

        Sławomir Kaftan 


